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Clínica Nostra Senyora de Meritxell, durant els anys, 

2015, 2016 i 2017? 

En els termes precedents queden formulades les 

preguntes al Govern que hauran de ser respostes per 

escrit en el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 6 d’octubre del 2017 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller general per SDP 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 d’octubre 

del 2017, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades per la M. I. Sra. Sílvia 

Eloïsa Bonet Perot, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 d’octubre del 

2017, relatives al conveni signat entre la Caixa 

Andorra de Seguretat Social i el Col·legi de 

Metges d'Andorra. i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-les a tràmit i ordenar la seva publicació, 

(Reg. Núm. 1163). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 d’octubre del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor 

La sotasignada, Sílvia Bonet Perot, consellera 

general Independent del Grup parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen al Govern relatives al 

conveni signat entre la Caixa Andorrana de 

Seguretat Social i el Col·legi de Metges d’Andorra  

Motivació 

El dia 26 de setembre del 2017 es va signar el 

conveni entre la CASS i el Col·legi de metges 

d’Andorra. 

El ministre a la sessió de control al Govern del dia 

del dia 28 de setembre ja va afirmar que aquest acord 

anava més enllà dels acords econòmics signats amb 

anterioritat. 

També va assegurar que en ell hi havia moltes 

novetats en la línia de garantir la continuïtat 

assistencial. 

Feta la revisió del conveni entre la CASS i el 

Col·legi de metges, aquest ja descriu com funcionarà 

la figura del metge referent, tot i que encara no es 

troba el treball finalitzat per part del ministeri. 

En aquesta mateixa sessió de control, vaig expressar 

els meus dubtes sobre alguna afirmació que es feia en 

dit conveni. 

En la pàgina 4 hi ha un paràgraf que diu: “ El metge 

d’atenció primària ha d’oferir la visita domiciliaria als 

seus pacients i atendre-les, si cal en col·laboració amb 

altres companys, en el termini clínicament convenient. 

En cas de no poder atendre-les haurà d’indicar 

explícitament qui les atendrà per compta seva. El dret del 

pacient a l’atenció domiciliaria està garantit pel sistema 

de finançament públic de la salut i per tant, per aquest 

servei no es poden percebre retribucions 

complementaries, directes o indirectes, paral·leles.” 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta: 

Ens pot explicar Govern: 

1. Com a dia d’avui es troba garantit el servei 

d’atenció domiciliaria? 

2. Com el sistema públic garanteix el servei d’atenció 

domiciliaria durant les nits (de 22h a 9h) de tots els 

dies de la setmana i durant els caps de setmana les 

24h? 

3. Quantes visites ha pagat la CASS de generalista a 

domicili durant el 2016 amb el “recàrrec per una 

visita en diumenge o festiu” i “amb el recàrrec per 

una visita feta a la nit (de 22h a 9h)”? 

4. Quin cost ha suposat per la CASS aquestes visites 

durant el 2016? 

5. Quin cost tenia pel Govern el servei de 

permanències mèdiques amb guàrdies nocturnes al 

2014? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament 

Andorra la Vella, 8 d’octubre del 2017 

Sílvia Bonet Perot  

Consellera general Independent  

Grup Parlamentari Mixt 

 

 

 

 

 


